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Abstract (en)
[origin: US4614075A] High-performance packaging machines, especially for cigarettes, require a large quantity of packaging material for producing
blanks. The sheet-like packaging material is provided in reels (24). To provide a sufficient supply of reels (24) for the packaging machine (20), there
is a reel magazine (26) which has a reel turret (27) with a plurality of reel holders (32, 33, 34). Each reel holder (32, 33, 34) itself receives a plurality
of reels (24) arranged equiaxially next to one another. These are fed in succession to a consumption station (25) or reel-receiving devices (28, 29).

Abstract (de)
Leistungsfähige Verpackungsmaschinen, insbesondere für Zigaretten, haben einen hohen Bedarf an Verpackungsmaterial zum Herstellen von
Zuschnitten. Das bahnförmige Verpackungsmaterial wird in Bobinen (24) bereitgestellt. Um einen ausreichenden Vorrat an Bobinen (24) der
Verpackungsmaschine (20) bereitzustellen, ist ein Bobinen-Magazin (26) vorgesehen, das einen Bobinen-Revolver (27) mit einer Mehrzahl von
Bobinen-Haltern (32, 33, 34) aufweist. Jeder Bobinen-Halter (32, 33, 34) nimmt seinerseits eine Mehrzahl von gleichachsig nebeneinanderliegenden
Bobinen (24) auf. Diese werden nacheinander einer Verbrauchsstation (25) bzw. Bobinen-Aufnahmen (28, 29) zugestellt.
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